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PROTOKÓŁ LXXVII 

LXXVII Sesja Rady Miejskiej w Pilawie z dnia 15 lutego 2024 r.  

(Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury w Pilawie) 

Sesja trwała od godz. 13:05 do godz. 14:10 

 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

lp nazwisko imię status podpis 

1 Andrzejczyk Marek nieobecny   

2 Bujwid Anna obecna   

3 Gałat Tomasz obecny   

4 Gano Konrad obecny   

5 Gawryś Krzysztof obecny   

6 Jarosławski Mirosław obecny   

7 Niemiec-Jóźwicka Dorota obecna   

8 Paradowski Jarosław obecny   

9 Parzyszek Radosław obecny   

10 Piętka Agnieszka obecna   

11 Przybysz Tomasz obecny   

12 Saganek Marek obecny   

13 Wojno Radosław obecny   

14 Zakrzewski Grzegorz obecny   

15 Zawadka Marcin obecny   

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie Sesji. 

 LXXVII Sesję Rady Miejskiej w Pilawie otworzyła i poprowadziła Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Pani D. Niemiec-Jóźwicka. Przewodnicząca powitała wszystkich zebranych na 

sesji, Burmistrza Miasta i Gminy Pilawa Panią A. Łubian, Skarbnika Panią J. Szostak, 

kierowników oraz dyrektorów jednostek organizacyjnych gminy, sołtysów i przewodniczących 

rad mieszkańców, pracowników Urzędu Miasta i Gminy Pilawa oraz radnych Rady Miejskiej w 

Pilawie. 

 Porządek obrad LXXVII Sesji Rady Miejskiej w Pilawie: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Pilawa 

na 2024 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Pilawa na lata 2024-2037. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Pilawa na lata 

2024-2033, w tym trybu konsultacji. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXIV.494.2023 Rady Miejskiej w 

Pilawie z dnia 14 grudnia 2023 r. w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i 

obszaru rewitalizacji na terenie Miasta i Gminy Pilawa. 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy 

Pilawa za 2023 rok. 

9. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Miasta i Gminy Pilawa na lata 2021– 

2025 za rok 2023. 

10. Sprawozdania roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i pieczy zastępczej 

za 2023r.  

11. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

12. Wnioski i oświadczenia radnych. 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie sesji 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pilawie Pani D. Niemiec-Jóźwicka stwierdziła 

prawomocność obrad. Na sesji obecnych było 14 radnych, nie było radnego M. Andrzejczyka. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Pilawa na 

2024 rok. 

 Skarbnik Miasta i Gminy Pilawa Pani J. Szostak poinformowała, że w projekcie 

uchwały proponowane są następujące zmiany budżetu Miasta i Gminy Pilawa na 2024 rok: 
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1) Po stronie dochodowej:  

a) Na podstawie pisma Ministra Finansów, który podał ostateczne już kwoty subwencji, 

wprowadza się część rozwojową subwencji ogólnej - 650.255,00 zł oraz zwiększa się 

plan części oświatowej subwencji ogólnej - 2.534.072,00 zł 

b) Na podstawie pisma Kuratorium Oświaty wprowadza się ostateczne kwoty dotacji 

przedszkolnej na 2024 r. 

c) Na podstawie Uchwał Sejmiku Województwa Mazowieckiego z dnia 6.02.2024 r. 

wprowadza się środki otrzymane na dofinansowanie zadań: 

 Modernizacja wielofunkcyjnego boiska przy Publicznej Szkole Podstawowej w 

Pilawie - 226.724,00 zł 

 Modernizację strażnicy OSP Gocław - 40.000,00 zł 

 Zakup pojazdu do czyszczenia ulic na mokro w mieście Pilawa - 199.986,00 zł 

 Budowa świetlicy wiejskiej w sołectwie Niesadna-Przecinka Etap II - 200.000,00 zł 

 Zakup wyposażenia dla jednostek OSP w ramach zadania "Mazowsze dla straży 

pożarnych -OSP-edycja 2024" - 40.000,00 zł 

 Zapobieganie bezdomności zwierząt - 10.000,00 zł 

 Aktywna integracja senioralna - 39.100,00 zł 

 Zakup reprezentacyjnych strojów oraz doposażenie świetlicy wiejskiej sołectwa 

Żelazna - 15.000,00 zł 

 Modernizacja budynku świetlicy wiejskiej w sołectwie Gocław - 15.000,00 zł 

d) Wprowadza się dofinansowanie w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na 

realizację zadania pn. „Promocja obszaru LGD w formie publikacji o Mieście i Gminie 

Pilawa” – 31.815,00 zł. Zadanie znajduje się w wykazie wydatków niewygasających. 

e) Wprowadza się środki z budżetu Województwa Mazowieckiego na dofinansowanie 

zadania pn. „Modernizacja infrastruktury sportowej na stadionie miejskim w Pilawie” - 

297.850,00 zł. Zadanie znajduje się w wykazie wydatków niewygasających. 

f) Wprowadza się środki otrzymane z Funduszu Pomocy na: 

 dodatkowe zadania oświatowe - 12.933,00 zł 

 wypłatę świadczeń rodzinnych - 881,00 zł 

g) Wprowadza się środki na wypłatę odbiorcom paliw gazowych refundacji podatku VAT 

- 4.245,68 zł 

h) Aktualizuje się plan dochodów. 

2) Po stronie wydatkowej  

a) W dziale Rolnictwo i łowiectwo wprowadza się zadanie pn. „Budowa wodociągu w m. 

Jaźwiny - przejście pod torami” - 150.000,00 zł 

b) W dziale Transport i łączność wprowadza się nowe zadania: 

 Budowa dróg na Os. Wojska Polskiego - dokumentacja techniczna - 30.000,00 zł 

 Budowa dróg na terenie gminy Pilawa - dokumentacja techniczna - 20.000,00 zł 

 Zwiększa się wartość zadana pn. „Budowa i przebudowa dróg na terenie Miasta i 

Gminy Pilawa” - 50.000,00 zł 

c) W dziale Gospodarka mieszkaniowa wprowadza się zadanie pn. „Modernizacja dachu 

na budynku socjalnym w Trąbkach” - 80.000,00 zł 
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d) W dziele Administracja publiczna zwiększa się wartość zadana pn. „Przebudowa, 

rozbudowa i nadbudowa budynku Urzędu Miasta i Gminy w Pilawie wraz z obiektami 

towarzyszącymi” - 100.000,00 zł 

e) W dziele Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 

 mniejsza się wartość zadania, czyli zdejmujemy zadanie pn. „Modernizacja 

pomieszczeń strażnicy OSP w Gocławiu” - 100.000,00 zł 

 Wprowadza się zadanie pn. „Modernizacja budynku OSP w Gocławiu” - 200.000,00 zł 

 Wprowadza się zadanie pn. „Modernizacja strażnicy OSP w Gocławiu” - 40.000,00 zł 

 Zwiększa się wartość zadania pn. „Zakup samochodu dla OSP Wygoda” - 100.000,00 zł 

f) W dziele Pomoc społeczna wprowadza się środki na zadanie „Aktywna integracja 

senioralna” - 49.500,00 zł 

g) W dziale Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

 Wprowadza się zadanie pn. „Zakup pojazdu do czyszczenia ulic na mokro w mieście 

Pilawa” - 300.000,00 zł 

 Wprowadza się zadanie pn. „Zapobieganie bezdomności zwierząt w gminie Pilawa” - 

20.000,00 zł 

 Zwiększa się wartość zadania pn. „Wykonanie robót budowlanych na terenie wokół 

zabytkowego pomnika Ignacego Hordliczki w Trąbkach” - 100.000,00 zł 

h) W dziale Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego: 

 Zwiększa się wartość zadania pn. "Projekt Domu Kultury w m. Trąbki - Dokumentacja 

projektowa  w celu budowy budynku Domu Kultury w Trąbkach" - 19.000,00 zł 

 Zwiększa się wartość zadania pn. „Budowa świetlicy wiejskiej w sołectwie Niesadna-

Przecinka Etap II - 200.000,00 zł 

 Wprowadza się zadanie pn. „Modernizacja budynku świetlicy wiejskiej w sołectwie 

Gocław" - 30.000,00 zł 

 Wprowadza się zadanie pn. „Zakup reprezentacyjnych strojów oraz doposażenie 

świetlicy wiejskiej sołectwa Żelazna” - 30.200,00 zł 

i) W dziale Kultura fizyczna zwiększa się wartość zadania pn. „Modernizacja 

wielofunkcyjnego boiska przy Publicznej Szkole Podstawowej w Pilawie”- 500.000,00 

zł. 

 Natomiast zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej, tak jak zawsze, wynikają 

bezpośrednio z zaproponowanych zmian w budżecie Miasta i Gminy Pilawa. 

 Pytań do projektu uchwały nie było. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i 

Gminy Pilawa na 2024 rok. 

jednostka Rada Miejska w Pilawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 15 lutego 2024 r.   
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Andrzejczyk Marek nieobecny 

2 Bujwid Anna ZA 

3 Gałat Tomasz ZA 

4 Gano Konrad ZA 

5 Gawryś Krzysztof ZA 

6 Jarosławski Mirosław ZA 

7 Niemiec-Jóźwicka Dorota ZA 

8 Paradowski Jarosław ZA 

9 Parzyszek Radosław ZA 

10 Piętka Agnieszka ZA 

11 Przybysz Tomasz ZA 

12 Saganek Marek ZA 

13 Wojno Radosław ZA 

14 Zakrzewski Grzegorz ZA 

15 Zawadka Marcin ZA 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Pilawa na lata 2024-2037. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 
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głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Pilawa na lata 2024-2037. 

jednostka Rada Miejska w Pilawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 15 lutego 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Andrzejczyk Marek nieobecny 

2 Bujwid Anna ZA 

3 Gałat Tomasz ZA 

4 Gano Konrad ZA 

5 Gawryś Krzysztof ZA 

6 Jarosławski Mirosław ZA 

7 Niemiec-Jóźwicka Dorota ZA 

8 Paradowski Jarosław ZA 

9 Parzyszek Radosław ZA 

10 Piętka Agnieszka ZA 

11 Przybysz Tomasz ZA 

12 Saganek Marek ZA 

13 Wojno Radosław ZA 
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14 Zakrzewski Grzegorz ZA 

15 Zawadka Marcin ZA 

 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Pilawa na lata 

2024-2033, w tym trybu konsultacji. 

 Inspektor ds. pozyskiwania środków pozabudżetowych Pan K. Czajka poinformował, że 

zmiana załącznika uchwały nr LXXIV.494.2023 z dnia 14 grudnia 2023 roku spowodowana jest 

doprecyzowaniem trybu prowadzenia konsultacji.  

 Pytań do projektu uchwały nie było. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii 

Rozwoju Miasta i Gminy Pilawa na lata 2024-2033, w tym trybu 

konsultacji 

jednostka Rada Miejska w Pilawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 15 lutego 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Andrzejczyk Marek nieobecny 

2 Bujwid Anna ZA 

3 Gałat Tomasz ZA 

4 Gano Konrad ZA 

5 Gawryś Krzysztof ZA 
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6 Jarosławski Mirosław ZA 

7 Niemiec-Jóźwicka Dorota ZA 

8 Paradowski Jarosław ZA 

9 Parzyszek Radosław ZA 

10 Piętka Agnieszka ZA 

11 Przybysz Tomasz ZA 

12 Saganek Marek ZA 

13 Wojno Radosław ZA 

14 Zakrzewski Grzegorz ZA 

15 Zawadka Marcin ZA 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXIV.494.2023 Rady Miejskiej w 

Pilawie z dnia 14 grudnia 2023 r. w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i 

obszaru rewitalizacji na terenie Miasta i Gminy Pilawa. 

 Inspektor ds. pozyskiwania środków pozabudżetowych Pan K. Czajka poinformował, że 

zgodnie z art. 8 ust. 1 ustawy o rewitalizacji, rada gminy wyznacza w drodze uchwały obszar 

zdegradowany i obszar rewitalizacji, którego granice wyznacza się na załączonej mapie 

wykonanej w skali co najmniej 1:5000. Ze względu na konieczność poprawy czytelności mapy 

stanowiącej załącznik graficzny do Uchwały Nr LXXIV.494.2023 Rady Miejskiej w Pilawie z 

dnia 14 grudnia 2023 r. w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji 

na terenie Miasta i Gminy Pilawa podzielono ją na cztery arkusze stanowiące załączniki nr 1a-

1d do niniejszej uchwały. Granice obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji nie uległy 

zmianie. 

 Pytań do projektu uchwały nie było. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXIV.494.2023 

Rady Miejskiej w Pilawie z dnia 14 grudnia 2023 r. w sprawie 

wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie 

Miasta i Gminy Pilawa. 

jednostka Rada Miejska w Pilawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 15 lutego 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Andrzejczyk Marek nieobecny 

2 Bujwid Anna ZA 

3 Gałat Tomasz ZA 

4 Gano Konrad ZA 

5 Gawryś Krzysztof ZA 

6 Jarosławski Mirosław ZA 

7 Niemiec-Jóźwicka Dorota ZA 

8 Paradowski Jarosław ZA 

9 Parzyszek Radosław ZA 

10 Piętka Agnieszka ZA 

11 Przybysz Tomasz ZA 

12 Saganek Marek ZA 

13 Wojno Radosław ZA 

14 Zakrzewski Grzegorz ZA 

15 Zawadka Marcin ZA 

 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

głosowanie Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

jednostka Rada Miejska w Pilawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 15 lutego 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Andrzejczyk Marek nieobecny 

2 Bujwid Anna ZA 

3 Gałat Tomasz ZA 

4 Gano Konrad ZA 

5 Gawryś Krzysztof ZA 

6 Jarosławski Mirosław ZA 

7 Niemiec-Jóźwicka Dorota ZA 

8 Paradowski Jarosław ZA 

9 Parzyszek Radosław ZA 

10 Piętka Agnieszka ZA 

11 Przybysz Tomasz ZA 

12 Saganek Marek ZA 

13 Wojno Radosław ZA 

14 Zakrzewski Grzegorz ZA 

15 Zawadka Marcin ZA 

 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Pilawa 

za 2023 rok. 
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 Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Przeciwdziałania Narkomanii Pani D. Szostak poinformowała, że Gminna Komisja 

Rozwiązywani Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii pracuje dzięki 

uchwalonemu Programowi Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii dla Miasta i Gminy Pilawa na lata 2023-2026. Gminny Program 

Profilaktyki został opracowany na podstawie Diagnozy. Na posiedzeniu Komisji Spraw 

Społecznych było pytanie odnośnie Diagnozy, dane z diagnozy przedstawiała w ubiegłym roku. 

Przypomniała, że diagnoza był przeprowadzona na 100 mieszkańcach dorosłych, uczniów 281 i 

20 sprzedawcach. Jeśli chodzi o diagnozę dotyczącą szkół, bo tam najwięcej problemów 

występuje, to tam GKRPA miała spotkanie z nauczycielami, wszyscy nauczyciele otrzymali 

materiały odnośnie szkół. Natomiast, jeżeli radni są zainteresowani dokładną diagnozą, to 

można podać adres mailowy i zostanie ona przesłana. 

 Pani D. Szostak poinformowała ponadto, że źródłem finansowania zadań, które są 

określone w programie są dochody gminy z tytułu opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych, a także za tzw. „małpki”. Jeśli chodzi o finansowanie poszczególnych 

zadań, to zgodnie z przyjętym przez Radę Miejską budżetem klasyfikowane są w dziale 851 – 

Ochrona zdrowia, rozdziale 85153 – zwalczanie narkomanii oraz 85154 – przeciwdziałanie 

alkoholizmowi. Dokładne wydatki w poszczególnych działach zawarte są przekazanym radnym 

wraz z materiałami na Sesję Sprawozdaniem – załącznik nr 2 do protokołu. Ogólnie dochody z 

opłat za 2023 oraz za tzw. małpki wyniosły 375.137,41zł. Łączna kwota poniesionych 

wydatków w 2023 roku to 346.427,42 zł. Na 2024 rok zostało 28.709,99zł. Jak wiadomo, te 

pieniądze nie giną, tylko są przesuwane na następny rok. Jeśli chodzi o posiedzenia, to GKRPA 

opracowuje w styczniu plan i tematykę posiedzeń na poszczególne miesiące, zwykle jest jedno 

posiedzenie w miesiącu, czasami bywa taka potrzeba, żeby było drugie. Tematyka posiedzeń 

jest również zawarta w Sprawozdaniu. W 2023 roku GKRPA miała 13 posiedzeń, 

zapowiedzenie członkowie Komisji mają wypłacane 200 zł brutto, natomiast Przewodnicząca 

Komisji 400zł brutto. Członkowie Komisji mają również dyżury w punkcie konsultacyjnym w 

każdy piątek w godzinach 15:00-17:00. Dyżury są pełnione po dwie osoby. Głównym zadaniem 

w Punkcie konsultacyjnym jest: 

 motywacja i udzielania informacji o możliwościach podjęcia leczenia, Komisja nie 

prowadzi leczenia, tylko wspomaga jak dana osoba może postąpić i co może zrobić, 

żeby wyjść z nałogu, 

 realizowana jest współpraca z placówkami lecznictwa odwykowego, jeżeli dana osoba 

chce zgłosić się samodzielnie do leczenia uzależnienia, wtedy Komisja bezpośrednio 

nawiązuje kontakt z ośrodkiem prowadzącym takie działania i odbywa się to bez 

żadnych sądów, jest o wiele krótszy termin, natomiast jeżeli zgłasza rodzina – wówczas 

kierowane są wnioski do Sądu i Sąd kieruje na leczenie, 

Komisja prowadzi ponadto działalność informacyjno-edukacyjną w wśród dzieci i młodzieży w 

szkołach. Nasza gmina, co roku przystępuje do ogólnopolskich kampanii profilaktycznych, 

zwykle przystępują szkoły, w tym roku przystąpiły tylko szkoły z Gocławia i z Puznówki. Te 

kampanie to : 

 Kampania „Zachowaj Trzeźwy Umysł”; 

 Kampania ,,Dopalacze – powiedz stop”; 

 Kampania „Przeciw pijanym kierowcom” – współpracujemy z Policją i przekazujemy 

im materiały profilaktycznio-edukacyjne, 

 Kampania „Reaguj na przemoc”; 

 Kampania „Postaw na rodzinę” 

W szkołach w Pilawie i w Trąbkach prowadzone świetlice terapeutyczne, natomiast w 

Puznówce i w Gocławiu są grupy terapeutyczne. Uczennica PSP w Gocławiu w tym roku zajęła 

pierwsze miejsce w Polsce w konkursie plastyczno-literackim „Rosnę zdrowo” i otrzymała 
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zestaw muzyczny, który został przesłany do gminy, a następnie przekazany uczennicy. GKRPA 

współpracuje ze wszystkimi szkołami, MGOPS, MGOK, Policją, Sądem. Jeżeli mamy jakąś 

prośbę, bardzo chętnie nam pomagają i jak coś organizujemy to jesteśmy bardzo zadowoleni, bo 

aż miło że każdy nam we wszystkim pomaga. Organizujemy konkursy, turnieje szachowe, 

socjoolimpiadę, przegląd spektakli profilaktycznych. W tym miejscu podziękowała 

przewodniczącym komisji Rady za udział w jury przeglądu spektakli terapeutycznych. Ponadto 

dzieci ze szkół z terenu Miasta i Gminy Pilawa mają finansowane kolonie profilaktyczne. W 

tym roku na koloniach było 51 dzieci. Pani Burmistrz mówiła, żebyśmy zwiększyli ilość dzieci i 

zwiększyliśmy. Dzieci były w Poroninie, opłata za jedno dziecko wynosiła 1490 zł i było to 

sfinansowane w całości ze środków GPRPA. Komisja ponadto wysyła wezwania do stawienia 

się w punkcie konsultacyjnym, ale bardzo często osoby zgłaszają się bez wezwania, bo mają 

taką potrzebę, bądź są kierowani przez Zespół Interdyscyplinarny. Wezwań wysłanych było 

tylko 38, a zgłosiło się 67 osób. Pod stałą opieką psychologa było 7 osób. Ponadto członkowie 

GKRPA biorą czynny udział w pracach Zespołu Interdyscyplinarnego w tzw. grupach 

roboczych. Gminny Program Rozwiązywania Problemów Alkoholowych uchwalony jest na 4 

lata. Przewodnicząca dodała, że Sprawozdanie było również przedstawiane na posiedzeniu 

Komisji Spraw Społecznych. 

 Pytań do sprawozdania nie było. 

 

9. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Miasta i Gminy Pilawa na lata 2021– 2025 

za rok 2023. 

 Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani A. Grzegrzółka-

Woźniak poinformowała, że jest to jeden z najtrudniejszych do realizacji programów, bo 

dotyczy sprawy bardzo trudnej, jaką jest przemoc. MGOPS został w programie wyznaczony 

jako główny realizator, ale nie jedyny, dlatego, że współpracuje ze wszystkimi szkołami 

działającymi na terenie Miasta i Gminy Pilawa, z SPZOZ, z ośrodkami prywatnymi, z GKRPA i 

z tymi podmiotami są podpisane porozumienia jak ma ta współpraca wyglądać i na czym ma 

polegać. Natomiast główne założenia programu są oparte na Zespole Interdyscyplinarnym. Pod 

koniec czerwca ubiegłego roku zmieniła się ustawa, która zobowiązała do powołania nowego 

Zespołu na nowych zasadach. Zespół został powołany Zarządzeniem Burmistrza Miasta i 

Gminy Pilawa i składa się z członków różnych podmiotów. Nowością od ubiegłego roku jest to, 

że Zespół spotyka się nie rzadziej niż raz na dwa miesiące i obecność na takim posiedzeniu jest 

obowiązkowa. Jeżeli ktoś dwa razy opuści takie posiedzenie bez uzasadnienia, jako 

Przewodnicząca Zespołu, musi poinformować daną placówkę, z którą zostało zawarte 

porozumienie. W ubiegłym roku zostało założonych 17 Niebieskich Kart przez Posterunek 

Policji w Pilawie i trzy karty zostały założone przez pracowników Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Pilawie. Zgodnie z ustawą jest kilka podmiotów, które są uprawnione do 

założenia Kart, poza Policją i MGOPS też upoważnieni są pracownicy oświaty i pracownicy 

ochrony zdrowia. Procedura jest realizowana od początku, jeżeli wpłynie Niebieska Karta 

rozpoczynamy realizację procedury. Zespół nie jest organem sądu i nie określa czy jest przemoc 

czy jej nie ma. Zespół jest po to, żeby ta przemoc ustała. Jeżeli widzimy, że są znamiona 

występowania tego zjawiska, informujemy organy ścigania, które informują Sąd i to Sąd 

później prowadzi działania w celu ustalenia, czy osoba podejrzana o stosowanie przemocy 

popełnia to przestępstwo czy nie. Drugim novum jest to, że po zakończeniu procedury 

Niebieskiej Karty zarówno sprawca jak i ofiara jest informowana o jej zakończeniu, wcześniej 

tego nie było, natomiast jest jeszcze monitoring 9 miesięcy. Jest to okres, w którym pracownik 

socjalny i funkcjonariusz policji odwiedza rodzinę, żeby sprawdzić czy ta przemoc faktycznie 

ustała, czy dzieją się rzeczy niepokojące. Jeżeli jest dziecko w rodzinie, a bardzo często tak się 

zdarza, że świadkami przemocy są także dzieci, to ustawa mówi jasno: świadek przemocy jest 

również ofiarą przemocy, dlatego też staramy się takie dziecko ochronić, współpracujemy ze 

szkołami, z psychologami, żeby dziecko było zaopiekowane i od razu idzie informacja do Sądu 

Rodzinnego, jest wywiad kuratorski i kurator ustala czy będzie nadzór kuratorski czy nie. Na 
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posiedzeniu Zespołu jest obligatoryjna obecność kuratora, więc rozmawiamy o tym, co się 

wydarzyło od czasu ostatniego spotkania i ustalamy, czy jest pisany jakiś pozew do Sądu, czy 

jest informacja pisana do Sądu prośbą o wgląd w sytuację rodzinną informacyjnie, że może się 

coś należałoby zadziałać. W ramach tego programu prowadzona jest również działalność 

profilaktyczna. Przede wszystkim szkoły się bardzo dobrze włączają, one realizują te projekty i 

programy i taką działalność profilaktyczną prowadzi również GKRPA. Jako MGOPS, w 

ubiegłym roku zorganizowaliśmy szkolenie dla pracowników szkół, dlatego, że uważamy, że 

jest bardzo niska świadomość, że osoba, która ma podejrzenie, że dziecko jest krzywdzone, w 

ramach obowiązku musi zawiadomić organy o tym, że jest takie podejrzenie, niezależnie od 

tego, czy to się dzieje, czy się nie dzieje. Natomiast chcemy uświadomić, że jest to obowiązek, a 

ukrywanie mija się z celem.  

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Miasta i Gminy Pilawa na lata 2021– 2025 za rok 

2023 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 Pytań do sprawozdania nie było.  

 

10. Sprawozdania roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i pieczy 

zastępczej za 2023r. 

 Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani A. Grzegrzółka-

Woźniak poinformowała, że jest to drugi program, który nie jest łatwy do realizacji, bo dotyczy 

przede wszystkim dzieci i rodzin niewydolnych wychowawczo. Mamy podpisane porozumienie 

ze wszystkimi placówkami oświatowymi działającymi na terenie Miasta i Giny Pilwa, również 

z podmiotami ochrony zdrowia, z GKRPA oraz z Policją w celu realizacji tego programu. Są 

tam zapisy jak mamy się porozumiewać, jakie są działania przypisane do każdej placówki i jak 

mamy wymieniać się informacjami. Jeśli chodzi o ten program, to głównie jest on oparty na 

asystencie rodziny. Od 2011 roku, gdy weszła ta ustawa w życie, mamy zapewnionego 

asystenta rodziny w zapewnionym czasie pracy, co oznacza, że ta osoba może i wykonuje swoją 

pracę w weekendy a także po godzinach urzędowania MGOPS. Jest to praca też praca 

interwencyjna, jeżeli coś się dzieje na danym terenie w danej rodzinie, która jest objęta 

wsparciem asystenta rodziny, to dzielnicowy dzwoni na telefon służbowy asystenta rodziny i 

asystent jest w gotowości i przyjeżdża. W zeszłym roku asystent miał 20 rodzin, z czego została 

zakończona współpraca z pięcioma rodzinami. Niestety w jednej rodzinie dzieci zostały 

umieszczone pieczy zastępczej. Te dzieci zostały umieszczone na nasz wniosek przez Sąd w 

trybie normalnym, nieinterwencyjnym, natomiast dobro dzieci było ewidentnie zagrożone, 

pomimo, że tam nie było problemu alkoholowego. Rodziny z pieczy zastępczej są rodzinami 

wieloproblemowymi, jest tam niewydolność wychowawcza, przemoc, alkoholizm i narkomania, 

jeśli te wszystkie problemy występują, to o taka rodzinę musimy zadbać, a przede wszystkim 

musimy zadbać o dzieci, które się w takiej rodzinie znajdują. Zawsze jest powołany zespół  

i bardzo często pracuje w rodzinie pracownik socjalny, który jest w rodzinie motywatorem i 

potęguje działania asystenta rodziny. Niestety zgodnie z ustawą musimy partycypować w 

kosztach umieszczenia dzieci w pieczy zastępczej. W 2023 roku płaciliśmy za dwanaścioro 

dzieci, które były umieszczone i takim novum jest to, że PCPRy również zaczęły nas obciążać 

za wynagrodzenie koordynatorów. Ministerstwo wydało taką informację, że ośrodki pomocy 

społecznej muszą to robić, więc czekamy jeszcze na wyliczenia jakie koszty będziemy w 

związku z tym ponosili. Umieszczenie dziecka w pieczy zastępczej, to jest ostatnia rzecz, jaką 

chcemy robić, nie tylko ze względów finansowych ekonomicznych, ale głównie emocjonalnych 

i dlatego robimy wszystko, żeby dzieci mogły żyć w rodzinie biologicznej, bo to jest dramat i 

dla rodziców, ale i największe koszty ponoszą dzieci, bo one nie są w stanie same siebie 

obronić. Zawsze proponujemy różne rozwiązania i różne wsparcie, w tym wsparcie psychologa, 

jeżeli nie ma dostępu do psychologa, który działa przy GKRPA, to współpracujemy również z 

psychologami na terenie Miasta Garwolin w Miętnem, tam też dzieci są zapisywane. 
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Sprawozdania roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i pieczy zastępczej za 

2023r. stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 Pytań do sprawozdania nie było.  

 

11. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

 Burmistrz Miasta i Gminy Pilawa Pani A. Łubian podziękowała przedmówczyniom. 

Dziękując Kierownikowi Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilawie Pani A. 

Grzegrzółce-Woźniak stwierdziła, że radni zapoznając się ze sprawozdaniem mają świadomość 

jak wiele działań nasz MGOPS prowadzi, jak to jest ważne dla naszych mieszkańców i naszych 

dzieci, bo tak jak słyszeliśmy zadania z zakresu wspierania rodziny i pieczy zastępczej to są 

niezwykle ważne zadania, które MGOPS wśród innych zadań, które ustawowo musi realizować 

jeszcze tym się zajmuje. Najważniejsze jest to, że tych działań jest rzeczywiście bardzo dużo i 

są tego pozytywne efekty i nawet jak moglibyśmy pomóc nawet jednej osobie, czy jednemu 

dziecku to jest warto. Widzimy, że tu wchodzi w grę zupełnie inna liczba osób i jest to bardzo 

istotne. Burmistrz podziękowała Kierownikowi i pracownikom MGOPS za wszystkie działania. 

Burmistrz złożyła również podziękowania Przewodniczącej Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych Pani D. Szostak i wszystkim członkom GKRPA. Mówimy, że 

komisja dofinansowała, Komisja dała, wyjaśniła, że są to również środki budżetu gminy, tylko, 

jak wiadomo, są to środki znaczone, bo pochodzą tylko i wyłącznie ze sprzedaży napojów 

alkoholowych w różnych formach. My te pieniądze wprowadzamy do budżetu, jeżeli ich nie 

wydamy, to tak jak zostało wspomniane przechodzą automatycznie na kolejny rok, bo musza 

być wydane jedynie na zadania związane z przeciwdziałaniem alkoholizmowi i narkomanii w 

świetle opracowanego programu. Radni mogli się również zapoznać z tym szczegółowo, że tych 

działań jest naprawdę dużo. Najważniejsze jest to, że wiele działań prowadzimy na rzecz 

naszych dzieci, naszych uczniów, naszych najmłodszych. Tak jak było wspomniane, działania 

są prowadzone we współpracy ze szkołami i instytucjami, które wspierają Komisję w tym 

zakresie. Cieszy się, że tak wiele tych działań jest, chociaż z liczby osób, które się zgłaszają 

wynika, że mamy mniejszy problem w zakresie alkoholowym, bo jakby tych osób nie jest tak 

dużo, które się zgłosiły, ale każda osoba, której jesteśmy w stanie pomóc jest bardzo istotna. 

Wszystkich radnych i przedstawicieli sołectw prosi, że jeżeli widzą u siebie problemy tego typu 

czy problemy w rodzinach, to bardzo prosi o przekazywanie informacji do członków GKRPA. 

Możemy czasem nie wiedzieć, mimo, że mamy różne osoby z różnych środowisk, ale jeżeli taka 

sytuacja występuje to bardzo prosimy o wsparcie i pomoc, bo rzeczywiście są to niezwykle 

ważne działania i rzeczy dla naszych mieszkańców. Podziękowała Przewodniczącej i członkom 

GKRPA.  

 Burmistrz poinformował, że tak jak zawsze między sesjami pracujemy. Podjęła 4 

zarządzenia: 

 Dwa zarządzenia dotyczyły powołania Komisji Przetargowej do przygotowania i 

przeprowadzenia postępowań zamówienia publicznego na zakup środków żywności dla 

Publicznej Szkoły Podstawowej w Pilawie i dla Publicznej Szkoły Podstawowej w 

Trąbkach, zostały powołane komisje z osób z tych placówek, komisje przetargowe 

pracują w oparciu o plan pracy, który stanowi załącznik do Zarządzenia, które wydała, 

można się z tymi dokumentami zapoznać. Każda komisja, tak jak przepisy stanowią, 

pracuje przez rok i na początku kolejnego roku zawsze jest zarządzenie w sprawie 

powoływania nowych Komisji są przez Burmistrza wydawane.  

 Dwa zarządzenia dotyczyły wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Giny Pilawa na 

2024 rok. Są to tak jak zawsze zarządzenia, co do których organ wykonawczy ma 

uprawnienie, wynikające z przepisów Jednym zarządzeniem zwiększaliśmy plan 

dochodów i plan wydatków o 880 zł. Były to środki otrzymane z Funduszu Pomocy i 

świadczeń rodzinnych jak też drobnych zmian w planie wydatków w ramach danego 

działu Miasta i Gminy Pilawa w celu prawidłowej realizacji zadań, drugie zarządzenie 
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dotyczyło zwiększenia planu wydatków o kwotę 2430 zł – również były to zmiany w 

ramach danego działu budżetu w celu prawidłowej realizacji zadań.  

 Dodatkowe nasze działania mają związek przede wszystkim ze środkami, które 

otrzymaliśmy, ponieważ tak jak już wspominała wcześniej, początek troku to jest też okres, 

kiedy są otwarte różne programy wsparcia. W tym przypadku większość tych programów było 

opublikowane przez Samorząd Województwa Mazowieckiego. Tak jak zawsze staramy się w 

ramach poszczególnych konkursów wybierać te rzeczy, które są dla nas istotne i potrzebne.  

1. Otrzymaliśmy dotację w ramach programu wsparcia „Mazowsze dla lokalnych centrów 

integracyjnych 2024”. Wystąpiliśmy o dofinansowanie realizowanego już przez nas 

zadania w roku ubiegłym „Budowa świetlicy wiejskiej w sołectwie Niesadna-Przecinka 

– ETAP 2”. Chcemy zrealizować kolejny etap budowy świetlicy wiejskiej w sołectwie 

Niesadna-Przecinka. Chcielibyśmy wykończyć ten budynek, ponieważ stan surowy 

zamknięty jest zrobiony i zgłosić zakończenie budowy. Dofinansowanie uzyskaliśmy w 

maksymalnej kwocie, czyli 200.000 zł 

2.  Kolejny projekt w ramach Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw 

MAZOWSZE 2024 czyli program, z którego korzystaliśmy przez kilka kolejnych lat. 

Natomiast możemy składać tylko raz na jedno sołectwo w ramach jednego programu. 

Poprzednio było 10.000 zł, teraz jest 15.000 zł, przy czym finansowanie jest pół na pół. 

Tak się składa, że dwa sołectwa ubiegły nas i przygotowały wnioski, więc nie 

mogliśmy im odmówić. Jest to:  

 Zadanie związane z zakupem reprezentacyjnych strojów oraz zakupem wyposażenia 

świetlicy wiejskiej sołectwa Żelazna. Cel realizacji zadania obejmuje zakup do 

świetlicy wiejskiej w sołectwie Żelazna doposażenia w postaci zestawu nagłaśniającego 

wraz z aktywną kolumną, zamrażarki i kuchni wraz z piekarnikiem do świetlicowej 

kuchni, namiotów i ławek oraz zakup strojów o charakterze reprezentacyjnym dla 

utworzonego w 2023 r. Koła Gospodyń Wiejskich „Żelazna”. Maksymalne 

dofinansowanie 15.000 zł, drugie pół musi być dołożone z budżetu gminy.  

 Zadanie pn. „Modernizacja budynku świetlicy wiejskiej w sołectwie Gocław”. 

W ramach zadania w budynku świetlicy wiejskiej w Gocławiu zostanie wykonana 

wymiana stolarki okiennej poprzez zakup i montaż 7 szt. okien. Dofinansowanie 

również w wysokości 15.000 zł.  

3.  Otrzymaliśmy pomoc finansową na realizację zadania, pn.: „Aktywna integracja 

senioralna” w ramach Samorządowego Instrumentu Wsparcia Inicjatyw Rad Seniorów 

„Mazowsze dla Seniorów 2024”. W ramach tego zadania zostanie zorganizowany 

wspólny wyjazd mieszkańców Miasta i Gminy w wieku senioralnym. Kwota 

dofinansowania 39.100,05 zł.  

4. Otrzymaliśmy dotację z budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach programu 

„Mazowsze dla sportu 2024” na realizację zadania Modernizacja wielofunkcyjnego 

boiska przy Publicznej Szkole Podstawowej w Pilawie.  Burmistrz przypomniała, że w 

roku ubiegłym były rozmowy, że nawierzchnia nie nadaje się do użytkowania. 

Złożyliśmy wniosek i otrzymaliśmy dofinansowanie w wysokości 226.724zł, przy czym 

w zakresie modernizacji boiska będziemy prowadzili prace rozbiórkowe – rozebranie 

trawy syntetycznej wraz z wywiezieniem do utylizacji, wykopanie bramek i słupów. 

Zostanie wykonana nawierzchnia, mechaniczne profilowanie i zagęszczenie podłoża 

pod warstwy konstrukcyjne, wykonanie nawierzchni z tłucznia kamiennego o grubości 

5 cm po zagęszczeniu, wykonanie nawierzchni poliuretanowej składającej się z dwóch 

warstw – nośnej oraz użytkowej o łącznej powierzchni 1205,61 m2. Dodatkowo 

zostanie dokonany zakup i montaż wyposażenia. 

5. Otrzymaliśmy dotację z budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach zadania 

„MAZOWIECKIE STRAŻNICE OSP” - edycja 2024. Maksymalne dofinansowanie 

wynosiło 40.000 zł. Jest to dofinansowanie modernizacji budynku strażnicy OSP w 
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Gocławiu – jest to ten obiekt, który zakupiliśmy w roku ubiegłym od GSu, ponieważ 

była możliwość remontu przez straż, taki wniosek został złożony. Chcemy wykonać 

dwie toalety, męską i damską z przystosowaniem dla osób niepełnosprawnych, tu mogą 

być tylko określone działania w tym programie. Tak więc chcemy tu dostosować te 

pomieszczenia do potrzeb przede wszystkim w celu zachowania czystości tych, którzy 

uczestniczą w akcjach ratowniczych, w tym młodzieżowej drużynie pożarniczej. 

6. Kolejna dotacja jaką otrzymaliśmy również jest z budżetu Województwa 

Mazowieckiego w ramach zadania OSP – edycja 2024. Dofinansowanie maksymalne to 

40.000 zł, zadanie finansowane na zasadach pół na pół. Wniosek obejmuje zakup 

sprzętu wyposażenie oraz umundurowanie galowe dla wszystkich jednostek terenu 

Gminy Pilawa w ramach złożonych do budżetu gminy wniosków.  

7. Również była możliwość złożenia wniosków do programu „Mazowsze dla czystego 

powietrza 2024”. Wybraliśmy najważniejsze dla nas zadanie, ponieważ mamy 

obowiązek wynikający z ustawy antysmogowej: czyszczenie ulic na mokro w Mieście 

Pilawa. Złożyliśmy wniosek o zakup takiego pojazdu. Otrzymaliśmy 199.986 zł. 

Uchwała antysmogowa mówi, że musimy ulice w mieście czyścić na moro, więc ma 

nadzieję, że uda się zrealizować to zadanie i chcielibyśmy w ten sposób usuwać z 

nawierzchni dróg, chodników oraz innych powierzchni miejskich, skutków 

zanieczyszczeń po intensywnych opadach deszczu, usuwania kurzu i pyłu w okresie 

letnim, usuwania liści oraz zanieczyszczeń pozimowych i innych, wykorzystując 

technologię czyszczenia na mokro. Pojazd ma pomóc w utrzymaniu estetyki miasta oraz 

poprawie jakości życia mieszkańców. 

 Burmistrz poinformowała ponadto, że bieżąca działalność wiąże się również z 

zadaniami inwestycyjnymi. W zakresie zamówień publicznych od czasu ostatniej sesji: 

1. Otworzyliśmy przetarg na „Wykonanie robót budowlanych na terenie wokół 

zabytkowego pomnika Ignacego Hordliczki w Trąbkach”. Jest to już czwarty czy piąty 

przetarg. Wpłynęły dwie oferty, najtańsza z ceną 493.644,51 zł, najdroższa z ceną 

742.516,30 zł. Trwa analiza ofert i analiza możliwości finansowania. Żeby czasu nie 

tracić, to dziś do budżetu zostały wprowadzone brakujące środki, jeżeli oferta będzie 

prawidłowa i będzie możliwość wybrania najtańszej oferty chcielibyśmy to zadanie 

zrealizować, bo czas nam się kończy, ponieważ zadanie ma być zrealizowane do końca 

czerwca br.  

2. W tym czasie otworzyliśmy również przetarg na „Projekt budynku Domu Kultury w 

Trąbkach – Dokumentacja projektowa w celu budowy budynku Domu Kultury w 

Trąbkach”. Wpłynęły cztery oferty, najtańsza z ceną 166.050,00zł, najdroższa z ceną 

255.840,00 zł. Chcieliśmy wybrać najtańszą ofertę, ale wykonawca z najtańszą ofertą 

nie złożył wymaganych dokumentów, więc jego oferta musiała zostać odrzucona. 

Kolejna oferta ma cenę 184.497,54 zł. Wykonawca złożył żądane dokumenty. 

Dołożyliśmy brakujące 19.000 zł, żeby móc ostatecznie przy założeniu, że spełni 

wszystkie wymagania, podpisać umowę i rozpocząć realizację tego zadnia.  

3. Została zawarta umowa na realizację zadania „Zakup oprogramowania do obsługi 

finansowo-księgowej Miasta i Gminy Pilawa i jednostek podległych”, z Wykonawcą 

NEFENI Sp. z o.o., na kwotę 367.002,48 zł. 

4. Została zawarta umowa na część zadania związanego z budową drogi gminnej 

Puznówka – Wygoda. Jest to zadanie dofinansowane środkami unijnymi. Wykonawcą 

jest TECH-BUDOWA Tomasz Piwoński. Wartość tej części zadania 3.382.500 zł. To 

zadanie, zgodnie ze złożonym wnioskiem o dofinansowanie będzie realizowane w 

formule zaprojektuj i wybuduj. Nie mamy tam prawa własności całego pasa 

drogowego, jedynym rozwiązaniem jest ta forma, stąd też tak zostało to do wniosku 

wpisane.  
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5. Ogłosiliśmy kolejny przetarg na kolejną część tej drogi, ponieważ wcześniejszy 

przetarg musieliśmy unieważnić. Otwarcie ofert mamy zaplanowane na 22 lutego 

2024r.  

6. Otworzyliśmy oferty w przetargu na realizację zadania pn. „Zakup środków żywności 

dla Publicznej Szkoły Podstawowej w Trąbkach”. Postępowanie podzielone jest na 8 

części asortymentowych. Oferty złożyło siedmiu wykonawców. Trwa analiza ofert. 

7. Ogłoszono przetarg na realizację zadania pn. „Zakup środków żywności dla Publicznej 

Szkoły Podstawowej w Pilawie”. Postępowanie podzielone jest na 8 części 

asortymentowych. Na dzień wczorajszy było zaplanowane otwarcie ofert, ale w skutek 

pytań wykonawców termin został składania ofert został przesunięty na 19 lutego 2024 r.  

8. Dokonaliśmy wyboru wykonawcy na zamówienie związane z zakupem środków 

żywności dla Przedszkola Samorządowego w Pilawie. Zamówienie również było 

podzielone na 8 części w przypadku dwóch części musieliśmy unieważnić zamówienie.  

Będziemy zawierać umowy z wykonawcami na te elementy, gdzie były prawidłowo 

złożone oferty.  

 Burmistrz dodała, że wszystkie wnioski i bieżące rzeczy wymagają dużo pracy. Tym 

bardziej, że trwająca terenie Miasta i Gminy Pilawa roboty drogowe, one też wymagają 

pewnych uzgodnień, pilnowania. O ile pogoda się nie zmieni i zima nie wróci, wykonawca 

wszystkie drogi, które zostały włożone w tym przetargu, przygotowuje w taki sposób, żeby w 

marcu, kiedy ruszą otaczanie, na wszystkich drogach położyć asfalt. Jest przygotowana droga w 

Łucznicy, jest do dopracowania droga w Gocławiu, częściowo były wykonane roboty w 

Żelaznej. Wie, że są oczekiwania, żeby w Żelaznej była budowana droga od strony Gocławia, 

niestety nie możemy tam zainwestować, bo ponad połowa pasa drogowego nie stanowi 

własności gminy, nie ma tam spadkobierców i nie możemy tego nabyć, więc rozpoczęliśmy 

procedurę związaną z rozwiązaniem tego problemu i próbujemy pójść w zasiedzenie i już 

rozpoczęliśmy działania w tym zakresie. Jeżeli to nie wyjdzie, to jeszcze możemy to robić 

specustawą. Natomiast ta część nie może być w tej chwili przebudowana w żaden sposób. Tak 

jak wcześniej wspominała, to zadanie jest realizowane od strony Woli Starogrodzkiej, przy 

czym, tak jak mieszkańcy życzyli sobie na zebraniu, doprojektowaliśmy tam utwardzone 

metrowe pobocze z kostki, niestety chodnik szerszy się tam nie zmieści. Duże prace trwają na 

ul. Południowej w Pilawie, jest tam bardzo mokro. Jeździ tam ciągle, dziś też dojechała, ulica 

jest faktycznie nieprzejezdna, bo wybrana jest w dużej mierze ziemia, żeby po wybudowaniu 

kanalizacji móc podbudowę zrobić i przygotowywać do zalewania masy i układania chodników. 

Jest tam rzeczywiście bardzo słabo, rzeczywiście ul. Dobra i druga część ul. Południowej jest w 

drugim projekcie i to również będzie w tym roku realizowane. Natomiast warunki pogodowe 

nie bardzo ułatwiają tę działalność. Wykonawca też zrobił chodnik na ul. Wyszyńskiego. 

Początek jest jeszcze zostawiony, ponieważ mamy zgodę Banku Gospodarstwa Krajowego na 

zrobienie wyniesionego skrzyżowania na ul. Wyszyńskiego i ul. Krynickich. Muszą być do tego 

jeszcze zrobione dokumenty i projekt organizacji ruchu, dopóki tego nie mamy, to jeszcze nie 

jest zrobione, natomiast ta część chodnikowa jest praktycznie już przygotowana, z wyjątkiem 

tego początku, który musi zostać.  Wykonawca niedługo będzie też wchodził na tę część ul. 

Wyszyńskiego w stronę targowiska, tu też mamy zgodę z BGK na wykorzystanie tych środków, 

które zostały nam z przetargu. Zrobimy to w granicach pasa drogowego do samego targowiska 

nie dojdziemy, bo tam co najmniej jedna działka nie jest naszą własnością, wiec to co  możemy, 

będziemy realizować. Ponadto trwają intensywne prace w Wygodzie. Na razie wykonawca robi 

chodniki. Jeżeli pogoda pozwoli, to chce przygotować wszystko, żeby w marcu, kiedy otaczanie 

ruszą, wszędzie położyć masę asfaltową, miejmy nadzieję, że będzie to możliwe.  

 Burmistrz oznajmiła, że chciałaby poinformować przede wszystkim radnego z Wygody 

i Sołtysa wsi Wygoda, że w dniu 20 lutego br. tj. we wtorek od godz. 8:30 do godz. 15:30 

wykonawca robót firma BOGMAR zamknie ruch na drodze gminnej w miejscowości Wygoda. 

W tym czasie będzie wykonywana wymiana przepustu znajdującego się w drodze. Ogłoszenia 

w tej sprawie zostaną Państwu przekazane. Chciałaby, żeby ogłoszenia zostały wywieszone i, 
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żeby radny i Sołtys informowali mieszkańców, bo dobrze by było, żeby ludzie się przygotowali, 

że w tym czasie nie będą mogli wyjechać. Musimy to zrobić, więc bardzo prosi o wyjaśnienie 

tego mieszkańcom. Musimy przez to przebrnąć. Pewne utrudnienia niestety są i musimy się z 

tym pogodzić.  

 Burmistrz oznajmiła ponadto, że prace w Urzędzie są bliżej końca, zakłada, że być 

może w ciągu dwóch tygodni dokończą. Z uwagi na to, że firma dłużej to robi niż zakładaliśmy, 

musieliśmy opóźnić meblowanie, czyli przesunęliśmy o praktycznie dwa miesiące meble, które 

będą w Urzędzie, więc ta inwestycja sama w sobie się przedłuża, ale ma nadzieję, że niedługo 

będzie koniec. Co do rozliczenia to będzie jeszcze trudna sprawa, mamy się jeszcze spotykać i 

rozmawiać. Nie jest to łatwy wykonawca i nie jest prosto z nim się porozumieć. Ważne, że 

robią i to zadanie wreszcie zostanie zrealizowane.  

 Radna A. Piętka podziękowała w imieniu własnym i całego sołectwa za pozytywne 

przychylenie się do wniosku.  

 Burmistrz dodała, że Sołectwo wyszło przed szereg, więc nie można było odmówić. 

Wstrzelili się w program i zaangażowali się we wniosek.  

 Pytań do sprawozdania nie było.  

 

12. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 Wniosków i oświadczeń nie zgłoszono. 

 

13. Sprawy różne. 

 Spraw różnych nie było.  

 

14. Zamknięcie sesji. 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pilawie Pani  

D. Niemiec-Jóźwicka zamknęła LXXVII Sesję Rady Miejskiej w Pilawie. 

 

Protokół sporządziła: 

 E. Lemieszkiewicz 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Pilawie 

 

Dorota Niemiec-Jóźwicka 


